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عبدالملکی دبیر شورایعالی مناطق آزاد:   

حجت الله عبدالملکی افزود: ایجاد مناطق آزاد مشترک با 
18 کشور همسایه و پیرامونی ایران را از سال 1401 شروع 
کرده ایم که در مراحل مختلف قرار دارد و هم اینک کار 
نهایی و جدی تر با کشورهای عراق، سوریه، ازبکستان، 

قزاقستان، روسیه و ترکیه درحال انجام است.
عبدالملکــی با بیان اینکه ایجاد مناطق آزاد مشــترک با 
کشــورهای هم مرز با ایران به صورت ایجاد ســرزمین 
مشــترک آزاد در دوسوی مرز اســت افزود: این مناطق 
تحت قوانین مشــترک مالیاتی، گمرکی، تملک زمین و 
سرمایه گذاری برای سرمایه گذاران دو کشور خواهد بود.

وی افزود: با کشورهایی که مرز مشترک با آنها وجود ندارد 
نیز قراراست یک منطقه خاص در کشور ما برای سرمایه 
گذاران کشور مقابل و یک منطقه خاص در کشور مقابل 
برای ســرمایه گذاران ایرانی ایجاد شود تا تحت قوانین 
مشترک مالیاتی، گمرکی، تملک زمین و سرمایه گذاری 

به سرمایه گذاری بپردازند.
مشــاور رییس جمهور ادامه داد: با این کار برای فعالان 
اقتصادی این کشــور ها در داخل ایران یک جای پا برای 
سرمایه گذاری و ایجاد اشتغال فراهم خواهد شد و برای 
ســرمایه گذاران ایرانی نیز بصــورت متناظر جای پا در 
کشورمقابل ایجادخواهد شد تا بتوانند درزمینه هایی که 

مایل هستند سرمایه گذاری کنند و سود ببرند .
عبدالملکی با بیان اینکه دبیرخانه مناطق آزاد به عنوان یک 
شخصیت حاکمیتی از طرف دولت جمهوری اسلامی 

ایران مامور پیگیری تشــکیل مناطق آزاد مشترک شده 
اســت گفت: مذاکرات فشرده و دائمی با کشورهای مد 

نظر بصورت منظم و مداوم ادامه دارد.
وی با اشاره به تمایل و رغبت روسیه برای سرمایه گذاری 
در بندر انزلی و چابهار افزود: هم اینک خط کشــتیرانی 
مستقیم چین به چابهار راه اندازی شده ولی به علت نبود 
ریل در چابهار انتقال کالا از این بندر اقیانوسی به شمال 
کشور بصورت ترکیبی است که در صورت تکمیل مسیر 
ریلی شــمال به چابهار که در حال انجام است این انتقال 
بصورت تمام ریلی انجام شده و سهولت بسیاری برای 

تجار و سرمایه گذاران به وجود می آورد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجــاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی با بیان اینکه مناطق آزاد مشتری اصلی ایجادمسیر 
شمال به جنوب و شرق به غرب کشور هستند افزود: از 
وزارت راه و شهرسازی درخواست داریم هرچه سریعتر 
این مســیرها را تکمیل کند تا کالاها دراین مســیرها به 
سهولت بیشتر و باقیمت کمتر به مقصد برسند و مزایای 

آن عاید کشور شود.
عبدالملکی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به 
مقــررات زدایی و مدرک زدایی در مناطق آزاد برای 
تســهیل امر ســرمایه گذاران گفت: از سال گذشته 
تاکنون دهها کمیســیون و کارگروه وشورا درمناطق 
مختلف حذف شده است تا امر صدور مجوز و ارائه 
تســهیلات برای ســرمایه گذاران داخلی و خارجی 

تسهیل شود.
وی بابیــان اینکه حدود یک  و نیم میلیون نفر درمناطق 
آزادکشــور زندگی می کنند افزود: معتقدیم مناطق آزاد 
متعلق به همه مردم ایران است و باید نفع آن به همه مردم 

ایران برسد.
مشــاور رئیس جمهور با بیــان اینکه مردم بومی مناطق 
نیز باید از همه مواهب ســرمایه گذاری و تولید اشتغال 
و انتقال فناوری به این مناطق بهره مند شــوند گفت: در 
عین حال سرمایه گذاران در مناطق را نیز دارای حق آب و 
گل درمنطقه می دانیم و معتقدیم باید از کسب و کار این 

سرمایه گذاران حمایت شود.
عبدالملکی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران به صورت 
عمومی و مناطــق آزاد به صورت خاص دارای ظرفیت 
های بی نظیر درجهت سرمایه گذاری هستند که متاسفانه 
تاکنون به علل مختلف مغفول مانده اســت افزود: یکی 
از این موانع فضای کسب و کار کشوراست که متاسفانه 
خوب ســاماندهی نشده اســت و برای برخی مجوزها 
مراحل مختلفی درنظر گرفته شده است که بعضا زائد و 

گریزاننده سرمایه گذاران است.
وی گفت: همچنین متاسفانه ظرفیت مناطق آزاد کشور یا 
اصلا معرفی یا بخوبی معرفی نشده است که این نیز یکی از 
آسیب های سرمایه گذاری در این مناطق است که می توان 
با برنامه ریزی کوتاه و بلند مدت به تصویرسازی صحیح و 

درست از این مناطق و ظرفیت های آن دست زد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجــاری ـ صنعتی و ویژه 
اقتصادی در پایان سخنانش با اشاره به برنامه های جدید 
در مناطق آزاد کشــور در ســال مهار تورم و رشد تولید، 
ابراز امیدواری کرد در آینده نزدیک از مناطق آزاد کشور 

خبرهای خوبی به گوش مردم برسد.

سرمایه گذاران مناطق  آزاد دارای حق 
»آب و گل« درمنطقه  هستند 

اقتصاد کیش 
 سازمان آگهی ها
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     اقتصاد کیش -     دبیر شورایعالی مناطق 
آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی با 

اشاره به مزیت های مختلف ایجاد مناطق آزاد 
مشترک برای کشورمان گفت: ایجاد این 

مناطق با 4 یا 5 کشور درسال جاری عملیاتی 
اقتصاد کیش-     وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به برنامه های دولت برای می شود.

مهار تورم و رشد تولید، اظهار کرد: ظرف هفته های آینده یک پیشنهاد اصلاحی به 
مجلس ارائه خواهیم کرد تا قانون بودجه 1402 به اهداف خود برای تحقق شعار 

سال دست پیدا کند. 
ســید احسان خاندوزی، که برای پاسخگویی به سوال نمایندگان روز گذشته  به 
صحن مجلس رفته بود، گفت: در خصوص سوال نمایندگان درباره فروش اموال 
مازاد بانک ها وعده ای را به مجلس دادم مبنی بر اینکه تلاش می کنیم در همین 
دوره کوتاه بیش از تمام 4 سال دولت قبل اموال مازاد بانک ها را واگذار کنیم و امروز 
ســربلند اعلام می کنم که به این وعده وفا کرده و ما اکنون 58 هزار میلیارد تومان 
واگذاری اموال مازاد بانک ها را تا پایان اسفند سال گذشته شاهد بودیم که این رقم 
از ابتدای دولت تا پایان اسفند گذشته بیش از رقم 54 هزار میلیارد تومانی است که 

در دولت قبل بوده است.
خاندوزی بیان کرد: در این لحظه مجددا به نمایندگان اعلام می کنم که برنامه ریزی 
و هدف گذاری ما برای ســال 1402 برای اینکه بانک ها مکلف شــوند از داشتن 
دارایی های مازاد و بنگاه داری دســت بردارند و اموال مازاد خود را واگذار کنند، 
در ســال جدید بیش از ســال قبل خواهد بود و این عدد را در پایان سال مجددا به 

مجلس ارائه می کنم .
ســخنگوی اقتصادی دولت در پاسخ به ســوال زهره الهیان نماینده تهران نیز در 
خصوص افزایش قیمت ها بعد از اجرای طرح حذف ارز ترجیحی بود نیز اظهار 
کرد: ابعاد طرح حذف ارز 4200 بسیار وسیع و بزرگ بود و تکلیفی بود که روی 
زمیــن باقی مانده بود و دولت تلاش کرد از طریق اعطای یارانه های حداکثری به 
حدود 90 درصد افراد جامعه کشور و اعمال عادلانه بین سه دهک ضعیف با سایر 
اقشار که به شکل ویژه تری حمایت شوند، طرح را بدون تنش اجتماعی در شش 

ماه نخست اجرای این طرح پیش ببرد.
خاندوزی گفت: شخص آقای رییس جمهور در رسانه ملی در خصوص این طرح 
گفت و گو کرد و اقدامات اقناعی برای مردم صورت گرفت.خاندوزی در بخش 
دوم اظهارات خود در پاسخ به سوال الهیان نماینده مردم تهران اظهار کرد: برداشتن 
آوار مستمر کاهش قدرت خرید مردم و تورم هایی که از سال 97 تا امروز به شکل 
مستمر با آن مواجه و همزمان با این تورم های چند ساله و بی عملی های انباشته را 
داشتیم که دولت ناچار بود با عملیات ویژه تری به کمک مجلس آنها را دنبال کند.

وی افزود: در حوزه تدابیر و سیاست های لازم برای پیاده سازی و اجرای حذف 
ارز ترجیحی ستاد اقتصادی دولت مسئولیت این کار را به جهت طراحی عملیات 
و سیاست به سازمان برنامه ارجاع کرد و سازمان برنامه طرحی را مبتنی بر قانون 
بودجه 1401 تدوین کرد که پیاده ســازی و اجرا شدن آن طرح به شکل محوری 
به ستاد تنظیم بازار سپرده شد که در ابتدای اجرای طرح به صورت مستمر و یک 
روز در میان جلساتی با حضور معاون اول رئیس جمهور تشکیل می شد و بعد از 
گذشت ضرورت های زمانی با فاصله ای به شکل هفته ای یک یا دو بار جلسه این 
ستاد با هدف تنظیم بازارهای اقتصادی انجام شد و در ذیل ستاد تنظیم بازار نهادی 
که پیشنهاد قیمت ها را برای ستاد تهیه می کرد سازمان حمایت از تولید کننده و 

مصرف کننده و دبیرخانه ستاد بود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی همچنین با اشــاره به مســئولیت های وزارت جهاد 
کشــاورزی در زمینه اصلاح ارز ترجیحی، گفت: ماده یک قانون تمرکز وزارت 
جهاد کشاورزی اختیار را در کل زنجیره محصولات از تولید تا تجارت در اختیار 
این وزارتخانه قرار می دهد و این وزارتخانه باید درباره اقلامی که به طور مستقیم و 
غیر مستقیم از ارز 4200 تومانی استفاده می کردند، مسئولیت را بر عهده می گرفت، 
همچنین در حوزه حمایتی مسئولیت بر عهده وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی بود.

خانــدوزی گفت: ما در حوزه وزارت اقتصاد از این جهت که قائل بودیم اجرای 
حذف ارز 4200 تومانی حتماً باید همراه با تدابیر کالابرگی باشد که در مصوبات 
مجلس نیز بر آن تاکید شده بود نامه ای را در اردیبهشت ماه سال گذشته به صورت 
محرمانه برای رئیس جمهور ارسال کردیم و از رئیس جمهور خواستیم با توجه به 
اینکه نان آخرین سنگر معیشتی مردم است و نباید در این طرح دچار خلل شود، 
هرچند که مسئولیت اصلی وزارت اقتصاد و دارایی مرتبط نبود اما پیشنهاد دادیم که 
حاضریم مسئولیت را به جای دوستان وزارت جهاد کشاورزی و سازمان حمایت 
در این وزارتخانه بر عهده بگیریم و رئیس جمهوری اعتماد کردند و از مجموعه 
حذف ارز ترجیحی موضوع آرد و نان به وزارت اقتصاد و وزارت کشور محول شد.

وی یادآور شد: موفق شدیم در کمتر از 100 روز و برای 31 استان و 80 هزار واحد 
صنفی را به کارتخوان های هوشمند تجهیز کنیم و رصدپذیری زنجیره آرد کشور را 
فراهم کنیم. وی افزود: در حوزه آرد خبازی کشور نه تنها شاهد افزایش 2.5 درصدی 
که سالانه افزایش می یافت نبودیم بلکه شاهد کاهش مصرف بودیم، آنهم به جهت 
اجرای همین طرحی که مدنظر وزارت امور اقتصادی و دارایی قرار گرفت تا نان به 

عنوان آخرین سنگر معیشتی مردم خدشه دار نشود.
وزیــر اقتصاد همچنین درباره وضعیت امــروز و رو به آینده تاکید کرد: دولت به 
سرعت پیام نارضایتی های مردمی را شنید و اتفاقا بخشی از تغییراتی که در کابینه 
صورت گرفته، دقیقا در همین جهت است که ما ان شالله به جهت کنترل بازارچه 
در بخش کشاورزی و چه سایر بخش ها بتوانیم مشکلات را برطرف کنیم و سال 
1402 با کمترین ضعف و آسیب نسبت به کنترل بازارها اقدامات به جلو پیش رود.

خاندوزی با ابراز امیدواری نسبت به تصویب سریع مالیات بر سوداگری در مجلس 
اظهار کرد: ما در سازمان امور مالیاتی پیش از مصوبه، بسترها را برای اجرای قانون 
مالیات بر سوداگری آماده کرده ایم به محض تصویب و ابلاغ با فوریت اجرا خواهیم 
کرد. وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار کرد: امید داریم با تدابیری که بانک مرکزی 

در زمینه کنترل ارز مدنظر قرار داده، بتوانیم مشکلات ارزی را برطرف کنیم.
وی تاکید کرد: در راستای هدف گذاری شعار سال که در آن مهار تورم مدنظر قرار 
گرفته است، مشکلات را برطرف کنیم، البته ما در این بخش پیشنهاداتی را آماده و به 
سازمان برنامه و بودجه ارائه کردیم، لذا ان شالله ظرف هفته های آینده یک پیشنهاد 
اصلاحی به مجلس ارائه خواهیم کرد تا قانون بودجه 1402 به اهداف خود برای 

تحقق شعار سال دست پیدا کند.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به عدم تحقق پیش بینی های کسری بودجه 
دولت در سال گذشته با انضباط مالی دولت، اظهار کرد: کنترل کسری بودجه دولت 
را با جدیت دنبال می کنیم، افزایش سهم درآمدهای مالیاتی و پایدار، کنترل نقدینگی 

که در سال گذشته محقق شد همچنان ادامه دارد.

دولت پیام نارضایتی های مردمی 
را شنیده است 

وزیر اقتصاد در پاسخ به سوال نمایندگان مجلس:

اقتصاد کیش-     شب گذشته مراسم افطاری عمومی  کیش برگزار شد.
کاری بسیار ارزشمند و خوب در روزهای پایانی ماه مبارک رمضان  که خوشبختانه با 
استقبال خوب کیشوندان نیز مواجه شد.اما نکته ای که وجود دارد و در متن اطلاعیه 
کاملا مشخص هست  محل برگزاری این مراسم است. درست در خیابان مرکزی 
شهر در پرترددترین خیابان اصلی شهر و درست بمدت 12 ساعت از شروع ساعات 
کاری روز  تا 8 شب ؟!  بسته شد! تا این ضیافت برگزار شود .چرا باید همواره با 
تصمیمات این چنینی  زیبایی های یک کار ارزشمند را خراب کنیم؟ !یعنی نمی شد 
این برنامه خوب و باشکوه  و ارزشمند که جلوه ای زیبا از دینداری مردم جزیره 
کیش هســت در مکان مناسب دیگری برگزار شود که زحمتی هم  برای زندگی 
عادی جاری مردم و جامعه ایجاد نکند؟ ونیاز نباشد خیابان اصلی شهر  را مسدود 
کنیم؟ آیا نمی شد در همین خیابان حد فاصل میدان ساحل تا ساختمان کازینو سابق 
که محل کم رفت و آمدتری هست ، یا دهها جای مناسب دیگر در سطح جزیره 
برگزار شود؟  متاسفانه همیشه برخی تصمیمات درست بررسی و کارشناسی نشده  
تبعاتی را بهمراه دارد که از زیبایی ها و ارزش های اصل کار می کاهد! وبه  ارزش 

اصل کار آسیب می رساند . واقعاً راه دیگری نبود ؟!

واقعا راه دیگری نبود؟!

اقتصاد کیش-      به منظور توسعه همکاری های مشترک و استفاده بهینه از توان 
و ظرفیــت هــای علمی و داوری بین المللی و بهره برداری تجار و بازاریان کیش 
از دانش تخصصی حقوقدانان ، تفاهم نامه همکاری جامعه بازاریان و بازرگانان 
کیش با مؤسســه حقوقی و داوری بین المللی عدالت ناصری کیش برای دومین 

سال تمدید شد.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش  هدف از انعقاد این تفاهم نامه  که با حضوررحمان  
سادات نجفی مدیر عامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش  و خانم دکتر ناصر بخت  
امضاء گردید ،علاوه بر ایجاد بستر آموزشی ، رشد و توسعه آگاهی های عمومی 
حقوقــی تجار و بازاریان گرامی و تلاش برای حل و فصل اختلافات حقوقی در 
محیطی غیر از فضای دادگاه بصورت داوری و میانجی گری می باشد.در جلسه 
انعقاد این تفاهم نامه خانم دکتر ناصر بخت با ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده 
در سال گذشته در جهت حل و فصل اختلافات حقوقی ، آمادگی خود را برای ارائه 

مشاوره حقوقی به تجار و بازاریان جزیره کیش اعلام نمود

تمدید تفاهم نامه همکاری جامعه 
بازاریان و بازرگانان کیش با مؤسسه 

حقوقی عدالت ناصری کیش

اقتصاد کیش-      با حضور جمعی از مسئولان از روند برگزاری آزمون تیمز 2023 
در جزیره کیش بازدید به عمل آمد.

به گزارش اقتصــادی کیش به نقل از روابط عمومی مدیریت آموزش وپرورش 
کیش مسعود کبیری مدیر مرکز مطالعاتی بین المللی تیمز و پرلز وزارت آموزش و 
پــرورش، حوریه حاجی زاده معاون آموزش ابتدایی  اداره کل آموزش و پرورش 
استان هرمزگان و صالح بهرام پور سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش از روند 
برگزاری آزمون تیمز 2023 در دبیرستان دخترانه دوره اول هاجر بازدید به عمل 

آوردند.
کبیری در این بازدید عنوان کرد: آزمون تیمز بر اســاس دو درس ریاضی و علوم 
جهت پیشرفت تحصیلی دانش آموزان طراحی و برگزار می گردد. به طوری که 
بســیاری از کشــور های جهان علاوه بر برگزاری آزمون های سنجش پیشرفت 
تحصیلی داخلی، برای ارزیابی و مقایســه وضعیت تحصیلی دانش آموزان خود 
نسبت به سایر کشور ها در آزمون های بین المللی شرکت می کنند. یکی از این 
آزمون ها، آزمون تیمز اســت. حاجی زاده معاون آموزش ابتدایی اداره کل نیز بیان 
داشت: آزمون تیمز هر چهارسال یکبار به صورت بین المللی برگزار می شود و 
کشــور ما از ســال 1995 در تمام آزمون ها شرکت کرده است.همچنین در استان 
هرمزگان 277 دانش آموز از 10 مدرسه و 8 منطقه آموزشی در این آزمون شرکت 

دارند که مدرسه هاجر جزیره کیش یکی از مدارس مورد مطالعه می باشد.

بازدید مدیران آموزش و پرورش 
 از روند برگزاری آزمون تیمز 2۰2۳ 

در جزیره کیش

اقتصاد کیش-        امیر ترکاشوند سرپرست مدیریت 
روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد کیش 
به مناسبت فرا رسیدن روز ارتش جمهوری اسلامی، با 

فرمانده پدافند هوایی کیش دیدار کرد.
به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از روابط عمومی و امور 
بین الملل ســازمان منطقه آزاد کیش، امیر ترکاشوند به 
نمایندگی از سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش بعد از 
ظهر سه شنبه 29 فروردین به مناسبت گرامی داشت روز 
ارتش، در دیدار با ســرهنگ سیف اله کاظم لو فرمانده 
پدافند هوایی این منطقه پیام تبریک و لوح سپاس سعید 

پورزادی را به رسم یادبود به ایشان تقدیم کرد.
در متن لوح سپاس سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش 
خطاب به ســرهنگ سیف اله کاظم لو فرمانده پدافند 

هوایی آمده است:
 ایران اســلامی در طول بیش از چهار دهه از پیروزی 
انقلاب شکوهمند اسلامی، پیشرفت های قابل توجهی 
در حــوزه های مختلف کشــور را تجربه کرده که این 
دســتاوردهای مهم و ارزشمند مرهون بزرگ مردانی 
است که با  ایثار مثال زدنی، پا روی نفس خویش گذاشته 

و در راه اعتلای ایران اسلامی از جان خود گذشته اند.

روز ارتش، روز حماســه آفرینی و پایمردی دلاورانی 
اســت که در 8 سال دفاع مقدس از کارزاری شگرف و 
در مقابل تمام قدرت هاي روز دنیا؛ برای میهن عزیزمان 

سربلندی و افتخار آفرینی کردند.
سازمان منطقه آزاد کیش به مناسبت گرامی داشت فرا 

رسیدن روز ارتش جمهوری اسلامی ایران و ارج نهادن 
به رشادت های بزرگ مردان این مرز و بوم، لوحی را به 
پاس سال ها خدمت خالصانه حضرتعالی تقدیم نموده 
و توفیق روز افزون در مسیر خدمت به اسلام و مسلمین 

را از درگاه احدیت مسئلت دارد. 

تجلیل سازمان منطقه آزاد کیش از فرمانده پدافند 
هوایی کیش 

بمناسبت روز ارتش در جزیره کیش  صورت گرفت؛


